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Ziariştii caută senzaţionalul cu orice prilej, cu orice preţ. Nu ştiu prin ce mijloace au filmat un
băieţel de un an şi jumătate legat de pat într-un spital într-o Românie care alocă sectorului
Sănătate foarte multe procente din PIB. Bine ar fi să fie aşa cum am scris, dar realitatea e
alta…Personalul medical şi cel de îngrijire e subdimensionat faţă de cerinţele unei ţări civilizate.
Problema asta nu poate face obiectul unei ştiri de senzaţie, dar când ni se prezintă un copil
legat de pat, situaţia se schimbă…              Un copil într-un spital nu e acelaşi lucru ca un adult
într-un spital. Ce-am zis acum seamănă pe-undeva cu „iarna nu-i ca vara”. Un neastâmpărat (
şi aşa trebuie să fie la vârsta lui!) e greu de supravegheat în familie, darămite într-un spital cu
personal medical insuficient!             Ei bine,
lucrurile nu se opresc aici! Se face o anchetă de cei de la Protecţia Copilului, cu sprijinul
Primăriei şi al Poliţiei. Localitatea unde s-a desfăşurat „ampla acţiune” a autorităţilor nu
contează cum se cheamă. Ştim că oriunde s-ar fi întâmplat, ar fi fost urmate aceleaşi proceduri
„standard”. Vreau să spun „standard” în ineficienţa lor…
 
   
 
  
Şi acum urmează „munca în zadar”, aşa cum se face la noi. Cei de la Protecţia Copilului au
declarat: 
 
  
„Noi, 
ca şi instituţie
, am desfăşurat o anchetă la familia băieţelului, să vedem dacă ceilalţi trei copii sunt în pericol.
Din verificările efectuate, s-a ajuns la concluzia că nu se impune scoaterea din familie a celor
trei fraţi ai băieţelului, ei fiind bine îngrijiţi de către tatăl lor. Desigur, minorii vor intra într-un
program de monitorizare, ca şi o măsură asiguratorie în acest caz”
 
   
 
  
Într-adevăr, sintagma „
ca şi instituţie
” spune totul despre menirea acestei instituţii! Ar fi trebuit, 
ca instituţie
, să ştie din start cât de greu poţi supraveghea un copil mic. E de presupus că doar cei care au
îngrijit la viaţa lor cel puţin un copil ştiu cât de multe probleme pot apărea! Dar ce ne facem
când o asistentă, sau infirmieră trebuie să îngrijească mai mulţi copii de vârste foarte mici?
Care copil trebuie supravegheat  mai întâi? Mai mult, de ce a trebuit făcută ancheta acasă, la
părinţii copilului? S-a întâmplat ceva 
acolo 
? Nicidecum! Atunci ce facem? Ne facem că lucrăm, ne facem că „suntem pe fază” în orice
moment şi dacă e cazul ştim să fim intransigenţi? 
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Măcar bine că rezultatele anchetei conduse cu profesionalism(?) au arătat că cei trei fraţi ai
băieţelului internat în spital pot rămâne acasă la ei în continuare! 
 
   
 
  
Toată această falsă problemă nici n-ar fi trebuit să apară  în presă! 
 
  
„… copilul, în vârstă de un an şi jumătate, a fost internat pe sectorul de Sugari, însă fără
aparţinători, mama sa fiind internată în Secţia de TBC a spitalului. În aceste condiţii, s-a apelat
la un dispozitiv din comerţ, special pentru copii de vârstă mică, prin care acesta a fost legat de
pătuţ, însă care îi oferea libertatea de mişcare. S-a apelat la această metodă pentru a preveni
accidentarea la cap sau la membre a băieţelului. Situaţia în care se apelează la astfel de
metode este una de extremă urgenţă atunci când personalul medical este ocupat cu alţi copii în
administrarea medicaţiei sau alimentaţiei”
 
   
 
  
A declarat directorul medical al spitalului. Dacă se accidenta copilul aplecându-se peste
marginea patului era mai bine, stimaţi reprezentanţi ai instituţiilor statului? Dacă aveţi atâta grijă
de noua generaţie a ţării de ce nu angajaţi câte o infirmieră pentru fiecare copil mic internat în
spitalele patriei? 
 
   
 
  
Cei de la Protecţia Copilului şi cei de la Ministerul Sănătăţii au lucrat profund în acest caz. Au
cercetat şi au concluzionat: condiţiile de-acasă ale copilului sunt normale. Anormale sun
condiţiile din spital! Bine că au văzut şi cei de la ministerul de resort cum se supravieţuieşte în
spitalele României! Oare la ce s-ar fi aşteptat domniile lor având în vedere că bugetul alocat
acestui sector este atât de scăzut? 
 
   
 
  
Românie, ajunge cu ipocrizia! Nu copilul legat de pat este problema! Oamenii care sunt legaţi
de fotolii şi rămân legaţi astfel de funcţiile pe care le deţin şi se fac că lucrează, asta-i problema
care trebuie rezolvată rapid în tara asta! Românie, chiar nu te-ai săturat?
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